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Zápisnica 

 Komisie územného plánovania, životného prostredia,  
vinohradníctva a vinárstva, 
ktorá sa konala 08.03.2023 

_______________________________________________________ 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 
Čas konania komisie: 17:00 hod. – 19:00 hod. 
Prítomní: Mgr. art Jakub Liška MREs, Ing. arch. Lucia Baričičová, Ing. arch. Daniel Bartoš, Mgr. 
art. Matúš Bišťan, Ján Chalabala, Ing. Peter Lenner, Bc. Bibiána Piršelová, Ing. Matúš 
Hornáček, PhD. 
Ospravedlnený:  Ing. Zuzana Židková 
Za MsÚ: Mária Blechová – tajomníčka komisie 
 
Komisie sa zúčastnilo 8 členov, komisia bola uznášania schopná. 

Body programu: 

1. Privítanie členov 
Predseda komisie privítal prítomných na prvom zasadnutí komisie, oboznámil komisiu 
s programom zasadnutia 
 

2. Otvorenie komisie 
Predseda komisie predstavil každého člena komisie a oboznámil komisiu, že voľba 
predsedu komisie, podpredsedu komisie  sa uskutočnila na zasadnutí Mestského 
zastupiteľstva.  Na  základe uznesenia číslo 10/1/2022 zo dňa 14.11.2022 bol za 
predsedu komisie zvolený Mgr. Art Jakub Liška MREs a podpredsedu Mgr. Peter 
Juran. Uznesením č. 54/3/2023 bol za člena komisie zvolený Ing. Matúš Hornáček, 
Ph.D..Mestský úrad navrhol za tajomníčku komisie Máriu Blechovú. 
 

3. Harmonogram zasadnutí MsZ a Rokovací poriadok komisí pri MsZ 
Tieto podklady boli členom komisie zaslané elektronicky.  
Komisia berie na vedomie harmonogram aj rokovací poriadok. 
 

4. Dotácie v oblasti environmentálne 
Komisia prerokovala 3 žiadosti o dotáciu z rozpočtu mesta Modra za oblasť  
environmentálnu 
 
Hlasovanie: za žiadosť číslo 1 boli 5 členovia, proti boli 3 členovia 
                    za žiadosť číslo 2,3 boli 8 členovia 

            Uznesenie komisie :  komisia navrhuje schváliť dotácie podľa priloženej tabuľky 

Žiadateľ 
Schválená 

suma 
komisiou 

Účel dotácie 

Ober Nussdorf o.z. 300,00 
Záchrana huncokarských ovocných 
stromov II. etapa 

Cirkevný zbor ECAV na Slovensku 
Modra-Kráľová 500,00 

Enviromentálny výlet pre deti a 
mladých 

OZ Poľné  ľalie 200,00 Enviromentálna výchova mladých 
   
Spolu 1 000,00  
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 Z diskusie vyplynuli podmienky: 
1. Pri  žiadosti číslo 1 komisia odporúča podmienku spolupráce s konkrétnym útvarom 

mesta a kontrolovanie čerpania mestom – fotodokumentáciu realizácie čerpanej 
dotácie a následne podľa vyhodnotenia ďalej spolupracovať. 

2. Odporúča výlet do vhodného envirocentra, alebo zariadenia s tematickým zameraním 
na envirovýchovu, nie na výlet do zábavného parku a zvieracej farmy. 
 

5. Majetkoprávne vysporiadanie 
 
a) BVS – zmena uznesenia 

Uznesenie komisie : odporúča zmenu uznesenia, navrhuje určiť výšku vecného 
bremena vo vyššej výške ako je 500,00 € podľa VZN č. 05/2015. 

b) F.P. – zmena uznesenia 
     Uznesenie komisie : odporúča zmenu uznesenia 
c) F.A. – zriadenie vecného bremena 

Uznesenie komisie : odporúča zriadenie odplatného vecného bremena 
d) K.P, N.R a manž. – zriadenie vecného bremena na uloženie vodovodnej 

a kanalizačnej prípojky. 
Uznesenie komisie : odporúča zriadenie odplatného vecného bremena 

e) Západoslovenská distribučná a.s. – zmluva o budúcej zmluve na zriadenie 
vecného bremena na uloženie elektrického vedenia a budúcej kúpnej zmluve na 
predaj pozemku pod TS. 
Uznesenie komisie : odporúča zriadenie zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie 
vecného bremena a predaj pozemku. 

f) Západoslovenská distribučná a.s. – zmluva o budúcej zmluve na zriadenie 
vecného bremena na uloženie elektrického vedenia a budúcej kúpnej zmluve na 
predaj pozemku pod TS. 
Uznesenie komisie : zvolať rokovanie so žiadateľom, z dôvodu že sa jedná 
o rozsiahlu stavbu, ktorá  vyvolá investičné akcie pre mesto.  

g) M.M. – Zámena pozemkov pod stavbou rekreačnej chaty. 
Uznesenie komisie :  komisia odporúča zámenu pozemkov 
 

6. Rôzne 
V tomto bode členovia komisie navrhli osloviť mesto Leopoldov ohľadne ich riešenia 
rekonštrukcie radnice, za účelom referencie. Následne požiadal člen komisie 
o predkladanie pripravovaných  investičných akcií ešte pred finálnou podobou na 
zasadnutie komisie. Požiadal o oboznámenie členov komisie s  pripravovanou akciou 
výstavby ihriska v lokalite pri kine a  vo vnútrobloku sídliska Stred na Dukelskej ulici. 
K modernizácií verejného osvetlenia odporúča vybrať také druhy svietidiel, aby 
zohľadnili ekologický aspekt a životné prostredie. Na záver členovia komisie  
požadovali elektronicky zaslať programové vyhlásenie a plánované investície mesta. 

                          

Po prerokovaní  programu predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie 
komisie. 

      Overil: Mgr.art. Jakub Liška,MReS                  

 
      Zapísala: Mária Blechová                                                 
      V Modre, dňa 09.03.2023 


